
Zápis 

ze schůze výboru pobočného spolku ČIS při Národním archivu, z. s., 

konané dne 12. prosince 2017 

 

Přítomni: Lenka Matušíková, Helena Klímová, Lucie Křížová, Roman Straka, Marie Šatochino-

vá, Ivo Navrátil 

1. Schůzi zahájila dr. Lenka Matušíková uvítáním členů výboru.  

2. Dr. Matušíková podala průběžnou informaci o přípravě exkurze 2018. Trasa bude otoče-

na z Cách do Trevíru, Brusel absolvujeme s paní Chmelíkovou, Mgr. Halla pomůže vy-

brat některého evropského poslance na prohlídku Parlamentu. Výběr mezi archivem 

v Bruggách nebo Gentu. V Rubbenu archiv průmyslu. Cesta je plánována na  jedenáct 

hodin.  

3. Mgr. et MgA.Tereza Czesany Dvořáková, Ph.D., se seminářem „Současné technologie 

výzkumu zvukových a audiovizuálních záznamů“ již neozvala, zřejmě se nekonal. 

4. Dr. Matušíková informovala o postupu příprav archivní konference 2019, jež se. bude 

konat v dubnu v plzeňském Park-hotelu.  

5. Výroční členská schůze pobočky se bude konat 22. v Českém muzeu hud-

by v Karmelitské ulici od 10 hodin, nejdřív schůze, pak prohlídka muzea a občerstvení, 

nájem do 500 Kč. Přepokládáme účast kolem čtyřiceti osob.  

6. Knihvazačská soutěž 2019 – ředitel SOA ji bohužel nepodporuje, pokusíme se vyjednat 

podporu s dr. Úlovcem. Byla by škoda, kdyby vyhledávaná akce s velkým zahraničním 

ohlasem měla zaniknout. 

7. Roman Straka informoval o ukončení revize členské evidence. Výbor ČIS souhlasí 

s členstvím PhDr. Zlatuše Kukánové a s vyřazením Veroniky Šteflové a tragicky zesnulé 

PhDr. Blaženy Przybylové. 

8. Roman Straka ohlašuje postup práce na sborníku z konference restaurátorů – grafické 

zpracování trvá déle, než se očekávalo.  

9. Závěrem se nám dostalo informací o připravované archivní výstavě na pražském Hradě, 

jež bude otevřena 9. ledna. 

10. Příští schůze výboru pobočky se bude konat 25. ledna 2018. 

 

Zapsal: I. Navrátil 


